
Noteringar från Östersjökommitténs möte den 12 april 2024 

 

Deltagare: Wanja, Per-Olof, Kerstin, Dan S, Guje och Sven 

Anmält frånvaro: Ami, Pernilla, Louise och Affi 

 

1. Sven hälsade välkommen. Han erbjöd sig själv att föra noteringarna. 

 

2. Godkändes förslaget till agenda och föregående mötes noteringar. Alla aktuella 

punkter från föregående mötes noteringar är med på dagens agenda. 
 

3. Utvärderingen av Rotarys monter på ”Allt för sjön” mässan i mars. Bara positiva 

erfarenheter från alla deltagare för Rotarys engagemang. Många hade negativa 

synpunkter på Stiftelsen Östersjökontraktets engagemang. Vi får diskutera vår 

samverkan inför nästa år. 
 

4. Våtmarkens dag i Hemmesta Sjöäng, som arrangeras av Sportfiskarna och 

kommunen den 14 april (Guje, Dan, Kerstin, P-O deltar på plats). Allt klart. 

Inbjudan går ut till medlemmarna i lördagens veckobrev och lägges ut på klubbens 

Facebook grupp. Bra artikel i Nacka-Värmdö Posten kan troligen locka folk. 

Hoppas på bra väder. 

 

5. Rapport från BASRAN (Guje). Webbinariet den 23 mars ligger nu inspelat med 

presentationer på hemsidan www.basran.eu under Webinars. 

Distriktskommittén har begärt rapporter om klubbarnas lokala aktiviteter. Dessa 

skickas senast den 31 maj.  

Sven och Guje besöker Mariefred RK den 6 maj och Lidingö-Milles RK den 24 maj. 

De deltar också i Rotary ”Action Summit” i Malmö i september. 

Nämndes också att FN arrangerar ”Agenda 2030 Open” i Lidingö stadshus den 20 

april, då Expedition Rädda Östersjön är värd för mål 14 – Havet och marina resurser. 

Inbjudan hittar Du här: 20 april 2024 – Agenda 2030 Open Rotaryklubbarna på 

Lidingö m.fl. deltar. 

 

6. Vattentestväskan. Louise har haft kontakt med Hemmesta och Lemshaga skolor, 

som är positiva och som skall använda väskan i vår. Väskan tas med till Hemmesta 

Sjöäng och är med i Amis barnquiz. 

 

7. Levande vikar, Långbroviken. I föregående noteringar beskrives utförligt läget. 

Inget nytt. Linda Kumblad var talare på Stockholm-Skanstull RK:s möte sista veckan 

i mars. Då deltog Affi, Ami, Sven och Guje. 

 

8. Våtmarker. Den 26 april kommer Martin Olgemar från Länsstyrelsen att vara 

föredragshållare på klubben. Ami, Per-Olof och Sven hade ett möte med Martin och 

Tom Arnbom i Gustavsberg under veckan som varit. En första kontakt kommer nu att 

tas med Jacob Wallenberg av Sven och med Helena Wallenberg av Ingrid. Även 

Fortifikationsverket kommer att kontaktas av Sven. 

http://www.basran.eu/
https://agenda2030open.se/20-april-2024/


 

9. ”50 sätt att rädda Östersjön” – Boken slutsåld! F.n. inga planer på nytryckning 

enligt bokförlaget Max Ström. Guje har frågat hur många böcker Rotary har köpt in 

och återkommer med svaret. Wanja tackades för initiativet med boken! 

 

10. Bildandemötet den 16 april av vårt nya distrikt 2405. Sven, Dennis och Per-Ola 

(som reserv) deltar som  elektorer för klubben vid mötet. Sven kommer att fråga den 

inkommande distriktsguvernören Ulf Andersson om hans syn på framtiden 

för ”Rädda Östersjön” projektet i vårt nya nya ”kustdistrikt”, som kommer att bestå 

av 69 klubbar. 

  

11. Förslag på nya ”Östersjöföredrag” till våra Rotarymöten (inför hösten, hela våren 

klar!) 

- Lantbruk och gödning (Ami). Dan föreslog också Greppa – www.greppa.nu 

- Våtmarker (Martin Olgemar den 26 april) 

Från föregående protokoll: 

-  Yvonne Blombäck (Per-Olov återkommer). 

- Victor från Sportfiskarna. 

- Isabella Lövin med boken ”Tyst hav” m.m. Ev. för politiskt. Hon bor på Värmdö 

och deltog vid BASRAN:s webbinarium. 

- Cecilia Wibjörn från Skärgårdsstiftelsen (om bojar m.m.) 

- Eva Thörnelöf, ordförande i Sportfiskarna och verksam inom WWF. 
 

12. Några nya kontakter? 

- Pella Thiel (Amis kompis) om naturens rättigheter (som juridisk person) 

- Naturskyddsföreningens nya ordförande på Värmdö (vars mamma varit med i 

klubben). 
 

13. Övriga frågor. 

Svens skall boka in klubben på årets ”Allt på sjön” mässa i Gustavsberg den 30 och 

31 augusti samt 1 september. Guje frågar om vi får låna Nynäshamn RK:s tält liksom 

tidigare år. Wanja hittade också ett billigt svensktillverkat tält. Sven undersöker om vi 

kan få Rotarytryck på detta. Klubben har anslagit max. 20.000 SEK för inköp av nytt 

tält. 

Per-Olov undersöker lämplig skräpplockardag under maj i Långbroviken och 

återkommer. 
 

14. Nästa möte bestämdes till den 17 maj 2024 på samma tid och plats. 
 

15. Mötet avslutades. 
 

Vid pennan och tangentbordet, 

Sven 

http://www.greppa.nu/

